
VOLEBNÍ PROGRAM

Pokud budu zvolen ZKAS MFF, tak bych rád navázal na působení Micha-
ely Prokešové. Zajímá mě zejména problematika organizace studia a mám
také v plánu navázat na práci kolegyně Prokešové v Pedagogické rady MS.

Svou kandidaturu vnímám jako praktický projev svého přesvědčení, že
každý (akademický) zaměstnanec fakulty by se měl zajímat o to, co se na
ní děje. Musím se přiznat, že by mně vůbec nevadilo, pokud by se našlo
tolik adeptů na senátory, že bych nebyl zvolen. Já osobně bych se spokojil
s pročítáním zápisů ze zasedání, což je časově výrazně méně náročné. ;)
Zatím to však vypadá spíše tak, že nikomu se do senátu příliš nechce. Proto
jsem se souhlasil s tím, že budu kandidovat. Nepovažoval bych totiž za férové
se schovávat a nechávat organizaci chodu fakulty pouze na jiných.

Neslibuji ani dobře fungující stát, ani nízké daně, ani kvalitní potraviny,
ani přímou demokracii. . . Neslibuji také, že nějakým zásadním způsobem
přispěji ke zdárnému fungování fakulty. Ale třeba aspoň nějakou troškou.
A pokud ne ani tou troškou, tak se snad alespoň poučím, jak vlastně fakulta
funguje.
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